

# BUFFET & RACLETTE

BUFFET & RACLETTE



Made in Europe

## Brötchenspender SB Buffet Rolls Dispenser SB Buffet

Ideal für das Frühstücksbuffet: Am großzügigen Brötchenspender können sich Ihre Kunden selbst bedienen • Konstruktion aus Edelstahl und Acrylglas • Einfach zu reinigen • Hygienische Entnahme eines einzelnen Brötchens durch die Aussparung in der Frontscheibe • Saubere Präsentation: Krümel fallen durch das gelochte Bodenblech in die Krümelschublade • Erhältlich in 2 Größen: Für ca. 45-50 Brötchen oder für ca. 65-70 Brötchen

*Ideal for the breakfast buffet: Your customers can help themselves at the spacious roll dispenser • Stainless steel and acrylic glass construction • Easy to clean • Hygienic removal of a single roll through the recess in the front panel • Clean presentation: Crumbs fall through the perforated base plate into the crumb tray • Available in 2 sizes: For approx. 45-50 rolls or for approx. 65-70 rolls*

			#	€
Brötchenspender SB Buffet 50	Brötchenspender SB Buffet 50	325 x 275 x 420 mm	00-10238	238,-*
Brötchenspender SB Buffet 70	Brötchenspender SB Buffet 70	325 x 275 x 560 mm	00-10239	274,-*



## Buffet-Vitrine Buffet Cabinet

hygienische Präsentation für Buffets und Verkaufstheken • perfekt geeignet für Brötchen oder Gebäck • Kunststoffplatte • Acrylglasshaube • kann beidseitig geöffnet werden

*hygienic presentation for buffets and sales counters • perfectly suitable for bread, croissants and pastry • plastic board • acrylic glass cover • can be opened from both sides*

			#	€
Buffet-Vitrine	Buffet Cabinet	470 x 315 x 195 mm	00-10137	79,-*
Doppel-Buffer-Vitrine	Twin Buffet Cabinet	470 x 315 x 415 mm	00-10138	124,-*